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HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 

 
 
Den  26. oktober   2004  ble det avholdt møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på 
Havøysund hotell A/S – møterommet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 5.10.04 og kommunestyrets representanter ble innkalt 
med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  
distriktsrevisoren, pressen, NRK, regionplanrådet, skolene i kommunen, etatene,  samt 
politiske partier som er representert i kommunestyret til orientering. 
 
 
Den 5.10.04 ble rådmannens utredning/formannskapets  innstilling (unntatt sak 38/04) sendt 
kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og øvrige som får tilsendt dokumenter 
vedr. kommunestyrets møter. De samme fikke også tilsendt: 
 

• Risiko- og sårbarhetsanalyse 
• Kommunal kriseplan 

 
 
Den 20.10.04 ble følgende utsendt kommunestyrets repr./vararepr. samt de øvrige som får 
tilsendt dokumenter vedr. kommunestyrets møter: 
 

• Rådmannens utredning/innstilling til sak 38/04 – Budsjettregulering 
• Tillegg-sakliste 
• Rådmannens utredning/innstilling til sak 42/04 – Konsolidering av museum 

 
Av kommunestyrets representanter hadde  2  meldt forfall og vararepresentant var  innkalt.  
 
Frammøtt var: 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE: 

1. Repr.  Ingalill Olsen  
 2.   ”  John Aase 
 3.    ”  Roy-Arne Andersen 
 4.    ”  Ingerd Olsen 
 5.    ”  Irene Ramberg Eliassen 
 6.    ”   Kjell Larsen 
 7.    ”  Asle Fagerhaug 
 8. Vararepr. Geir H. Leite 
     
    
 
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
  9.  Repr.  Thorleif Hansen 
 10.        ”         Knut Hesten 
 11.        ”          Eva Britt Brochmann 
 12.  Vararepr. Ola Olsen          
       
        
AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 13.  Repr.  Bård Mortensen 
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 14.        ”  Lisbeth Seppola 
 15.        ”  Stein Kristiansen 
  
AV HØYRES LISTE: 
  
 16.  Repr.  Børre Stabell 
 17.        ”  Anne Karin Olli        
        
   
 
Videre deltok rådmann Leif Vidar Olsen og konsulent Eli Moe. 
 
Møtet ble satt kl.  09.00. 
 
 
Etter navneopprop tok kommunestyret pause for avholdelse av gruppemøte. 
 
Møtet ble igjen satt kl.   10.05. 
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0034/04  
STORTINGSVALGET OG SAMETINGSVALGET 2005 - VALG OVER TO DAGER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret viser til Kommunal- og regionaldepartementets rundskriv av 14.05.04 hvor kommunene 
orienteres om at valgdagen for stortingsvalget og sametingsvalget i 2005 er fastsatt til mandag 12. september 
2005. 
         
Med hjemmel i valglovens § 9-2, 2. ledd,  vedtar kommunestyret at det også skal holdes valg på søndag 11. 
september 2005 i stemmekretsen Havøysund.  
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. 

 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 

Enst.  vedt. 
 
 
  
0035/04  
VEDLIKEHOLD AV KOMMUNALE BYGG - 2004  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret ser klart at vedlikeholdsbudsjettet burde ha vært høyere. Av budsjettmessige hensyn kan ikke 
vedlikeholdsposten økes. 
 
Kommunestyret tar saken til orientering og vil vurdere saken nærmere ved neste års budsjettbehandling. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      Enst. vedt. 
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0036/04  
VANNKUMDALEN BOLIGFELT - GRUNNLAGSINVESTERINGER FINANSIERING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til de innkomne tilbud på nytt boligfelt i Vannkumdalen, Havøysund. Anbudene 
overstiger de rammene som er satt for prosjektet i 2004. 
 
Kommunestyret vedtar at prosjektet søkes innarbeidet i neste års budsjett. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
Repr. Eva Britt Brochmann fremmet følgende forslag til vedtak på vegne av SP/H: 
 
 Kommunestyret vedtar at prosjektet innarbeides i neste års budsjett. 
 Kommunestyret vedtar at prosjektet forskuddteres, slik at en oppstart vil kunne skje umiddelbart. 
 
Repr. Lisbeth Seppola fremmet deretter følgende forslag på vegne av AP/SV: 
 
 Kommunestyret viser til de innkomne tilbud på nytt boligfelt i Vannkumdalen, Havøysund. 
 Kommunestyret vedtar at prosjektet iverksettes i år (2004) med overlevering i 2005. Kommunestyret  
 vedtar at hele feltet bygges ut.  
 Investeringene dekkes inn over de frie midlene i 2005. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av repr. Lisbeth Seppola på vegne av AP/SV vedtas. 
 
      Vedtatt med 11 mot 6 stemmer som ble avgitt for  
      forslaget fremmet av SP/H.   
 
 
Følgende ble enstemmig erklært inhabil i sak 37/04 og fratrådte møtet under behandling av denne saka:: 
 
 Børre Stabell (H) – medlem i styret for Måsøy Næringsutvikling A/S – jfr. fvl. § 6, 1. ledd pkt. e. 

Stein Kristiansen (SV) – tidligere saksbehandler når det gjelder reguleringsplan – jfr. kommunelovens 
§ 40, pkt. 3b. 

 
Følgende vararepr. var innkalt og tiltrådte møtet: 
 Knut Arnestad (H) 
 Pål Stian Bekkhus (SV) 
  
 
 
0037/04  
SØKNAD OM ENDRING AV REGULERINGSPLAN HAVØYSUND SENTRUM, PGA PLANER   
OM OPPFØRING AV NYTT INDUSTRIBYGG 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til søknad fra Måsøy næringsutvikling AS om etablering av et nytt produksjonsanlegg for 
klippfisk i tilknytning til dagens bygg ved ”HFI” 
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Kommunestyret vil  bidra til at det blir etablert flere arbeidsplasser i Måsøy kommune og mener at kommunen 
bør strekke seg langt for å kunne imøtekomme slike utbyggingsplaner, samtidig som det estetiske (bl.a. 
bygningsmessige) blir ivaretatt. 
 
Kommunestyret vedtar å iverksette  endring av reguleringsplanen for Havøysund sentrum  i tråd med innsendt 
søknad. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Måsøy kommunestyre er meget positiv til etablering av nytt produksjonsanlegg for klippfisk i tilknytning til 
dagens bygg ved ”HFI”. 
Kommunen opplever økt aktivitet i Havøysund etter etablering av Hermann Export AS. En positiv 
videreutvikling av denne bedriften er sterkt ønskelig for Måsøy kommune. 
 
Måsøy kommune er hovedaksjonær i Måsøy Næringsutvikling AS som eier HFI-bygget og leier det ut til 
Hermann Export AS. Det foreligger en avtale hvor Hermann Export AS har rett til å overta HFI-bygget.  
Måsøy kommune finner det derfor helt naturlig at en eventuell utvidelse av HFI-bygget til å også omfattet 
klippfiskproduksjon i sin helhet må gjennomføres og finansieres av Hermann Export AS. Det betyr at en 
utvidelse mot vest også omfatter kostnader til fylling.  
 
Området øst for anlegget er i dag regulert til industriformål og kan bebygges uten ytterlig regulering. 
 
Dersom Hermann Export AS kun ser mulighet for en eventuell utvidelse vestover må området reguleres. Dette 
er kommunestyret innstilt på, men det er behov for mer dokumentasjon og argumentasjon fra bedriftens side for 
utvidelse vestover kontra østover. Denne dokumentasjon må foreligge før saken kan  behandles i 
kommunestyret. 

   Vedtatt mot 1 stemme som ble 
avgitt for et forslag fremmet av Anne Karin Olli på vegne 
av SP/H.  

 
 
Behandling: 
 
Repr. Roy Arne Andersen fremmet følgende forslag til vedtak på vegne av AP/SV: 
 
Måsøy kommunestyre er meget positiv til etablering av nytt produksjonsanlegg for klippfisk i tilknytning til 
dagens bygg ved ”HFI”. 
Kommunen opplever økt aktivitet i Havøysund etter etablering av Hermann Export AS. En positiv 
videreutvikling av denne bedriften er sterkt ønskelig for Måsøy kommune. 
 
Måsøy kommune er hovedaksjonær i Måsøy Næringsutvikling AS som eier HFI-bygget og leier det ut til 
Hermann Export AS. Det foreligger en avtale hvor Hermann Export AS har rett til å overta HFI-bygget. 
 
En eventuell utvidelse av HFI-bygget til også å omfatte klippfiskproduksjon, må i sin helhet finansieres og 
organiseres av Hermann Export AS selv, uten  deltakelse av Måsøy kommune eller Måsøy Næringsutvikling 
AS. 
 
På bakgrunn av informasjon fra Hermann Export AS, kan Måsøy kommune akseptere at det startes  en 
reguleringsprosess mot vest som tar sikte på å regulere arealet til klippfisk-produksjon/industriformål. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av repr. Roy-Arne Andersen på vegne av AP/SV vedtas. 
 
        Enst. vedt. 
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Etter behandling av sak 37/04 fratrådte Knut Arnestad (H) og Pål Stian Bekkhus (SV) møtet og underskrev 
møteprotokollen. 
 
  
0038/04  
BUDSJETTREGULERING 2/2004  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte budsjettreguleringsforslaget. 
 
 
Behandling: 
 
Repr. Ola Olsen (SP) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
 Kommunestyret vedtar det framlagte budsjettreguleringsforslag med unntak om at Vannkumdalen 
 kr. 400.000,-  opprettholdes i samsvar med opprinnelig budsjett. 
 Budsjettet reguleres med korreksjon innenfor teknisk  område kr. 250.000,- og redusert avsetning 
 til klientsak kr. 150.000,- . 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens  innstilling vedtas. 
       Vedtatt med 11 mot 6 stemmer som ble avgitt  
       for forslaget fremmet av repr.  Ola Olsen (SP). 
 
  
0039/04  
PRAKTISERING AV TAUSHETSPLIKTSREGLER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar saksutredningen fra rådmannen til etterretning. 
 
Kommunestyret vedtar at det kan gjennomfører lukkede informasjonsmøter, kurs eller lignende hvor deltakerne 
har taushetsplikt. Informasjonen i denne sammenheng  er av muntlig karakter og er ikke saksforberedende. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas – mot 1 stemme. 
 
 
Behandling: 
 
Ordfører Ingalill Olsen  fremmet følgende forslag på vegne av AP/SV: 
 
 Kommunestyret tar saksutredningen fra rådmannen til orientering. 
 Kommunestyret vedtar at det kan informeres muntlig i saker som vurderes undratt offentlighet. 
 Informasjonssaker som organet har vurdert unndratt offentligheten, behandles som enhver annen  
 taushetspliktsak. 
 
Repr. Ola Olsen  (SP)   fremmet deretter følgende forslag: 
 
 Måsøy kommunestyre mener at størst mulig åpenhet i de demokratiske prosesser er viktig for  
 utviklingen av demokratiet. 
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 Kommunestyret ser derfor ingen behov for å avvike fra kommunelovens bestemmelser vedrørende 
 praktisering og avgrensninger i forhold til lukking av møter og taushetspliktsregler. 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Forslaget fremmet av ordfører Ingalill Olsen på vegne av AP/SV vdtas. 
 
       Vedtatt med 11 mot 6 stemmer som ble 
       avgitt for forslaget fremmet av Ola Olsen (SP). 
 
 
 
  
0040/04  
KRISEPLAN - RULLERING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar den fremlagte reviderte plan for kommunal kriseledelse. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
 
 
  
0041/04  
RISIKO- OG SÅRBARHETSANALYSE - RULLERING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar risiko- og sårbarhetsanalysen for Måsøy kommune til etterretning, og vil følge opp de tiltak 
som fremkommer i analysens pkt. 5. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas.  Enst. vedt. 
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0042/04  
KONSOLIDERING AV MUSEUM  
 
 
Rådmannens innstilling: 
 
1. Måsøy kommune slutter seg til å opprette et interkommunalt selskap (IKS) for museumsdrift i kommunene 

Hammerfest, Nordkapp, Gamvik, Berlevåg og Måsøy.  
 
2. Kommunen gir sin tilslutning til selskapsavtale, inntatt som vedlegg 2 til saksframlegget. 
 
3. Eiernes strategi for selskapet er: 
 
• Selskapets formål er å koordinere formidling, forskning og dokumentasjon av kystkultur og 

gjenreisningshistorie 
• Museene for kystkultur og gjenreisning i Finnmark IKS  skal arbeide for å tjene samfunnet og dets 

utvikling og være tilgjengelig for alle  
• Museene skal samle inn, forske i, formidle og stille ut materielle vitnesbyrd om mennesket og dets 

omgivelser i studie- og utdanningsøyemed og følge ICOM's museumsetiske regelverk. Museene skal gjøre 
allmenheten kjent med sitt materiale og sine resultater 

• Museenes viktigste ansvarsområde er: 
o Kystkultur i Finnmark, med særlig vekt på fiskerihistorie 
o Evakuerings- og gjenreisingshistorien til Finnmark og Nord-Troms  
o Samtidsdokumentasjon i fylket, med særlig vekt på de store samfunnsmessige endringer i samtida. 
o Museene har en spesiell plikt til å ivareta det flerkulturelle Finnmark. 

• Som konsolidert enhet skal selskapet arbeide for at museene får et godt faglig og vitenskapelig fundament, 
gode bevaringsforhold for samlingene og en tilrettelegging som sikrer et bredt publikum tilgang til dem. 

• Museene skal yte faglig bistand til hverandre. 
• Museene for kystkultur og gjenreisning i Finnmark IKS skal bidra til og delta i felles museumsfunksjoner 

på fylkesnivå,  samt delta i utviklingen av nasjonale og internasjonale museumsnettverk. 
• Museenes samlinger og eiendommer eies av det enkelte museum/kommune, og representantskapet fører 

kontroll med museenes samlinger og påser at de blir registrert og oppbevart etter museal standard. 
 
4.  Som kommunens representant i representantskapet velges: 

 
1. …………………………………………………………….. 
2. (evt.)……………………………………………………….. 
3. (evt.)……………………………………………………….. 
 
Som vararepresentant velges: 
1. …………………………………………………………….. 
2. (evt.)……………………………………………………….. 
3. (evt.)……………………………………………………….. 
 
 

Valget gjelder for kommunevalgperioden 2004-2007. 
 
Kommunens representant(er) gis fullmakt til å representere kommunen i stiftelsesmøtet. 
 
 
5. Kommunens innskudd i selskapet settes til kr. 22.500,-,  herav innbetales kr. 22.500,-.  

 
6. Samtlige medarbeidere ved de nåværende museene tilbys stilling i det nye selskapet med    
    grunnlag i reglene om virksomhetsoverdragelse, jfr. aml. kapittel XII A. Medarbeiderne   
    beholder ved overføringen nåværende pensjonsordning, lønnsforhold og tariffbestemte     
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    forsikringsordninger, med uavbrutte rettigheter 
 
7.   Kommunen forplikter seg til å bli i selskapet minimum 3 år fra stiftelsesdato. 
 
 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
Når det gjelder pkt. 4 – valg av kommunens representant/vararepresentant i representantskapet – delegeres det 
til formannskapet å foreta valget. 
 
         Enst. vedt. 
 
 
  


